

滋味盆菜古蹟遊

Poon Choi one-day Tour

活動行程 Itinerary

元朗屏山文物徑 Ping Shan Heritage Trail



走在元朗屏山文物徑，您會途經香港唯一的古塔以及多個古意盎然的圍村、宗廟，從珍貴的歷史古蹟中了解早期香港鄉村的生活文化。
The well-preserved heritage sites of Yuen Long are a nostalgic reminder of a time when this modern town in the northwest New Territories of Hong Kong was merely a humble market village.

滿清一條街 The Manchu Street



20世紀初期，隨著元朗日漸發展，舊墟慢慢衰落。其中長盛街仍保存不少古建築物，稱為「滿清一條街」。
In the early 20th century, a new bazaar sprung up on the opposite side of Yuen Long Chung. The old market began to diminish since then. Cheung Shing Street owns most of these monuments, therefore it is named "Manchu Street".

流浮山海味街 Lau Fau Shan Dried Seafood Street



流浮山海味街位於以海鮮聞名的流浮山，名為“流浮山正街”，是一條狹窄的小巷，小巷兩旁是密密麻麻的海味店和海鮮酒家。一點不大的小巷里，海鮮、海味貨式甚多，應有盡有。
Lau Fau Shan is still a collection and distribution centre for the marketing of oyster products as well as other seafood. Since a variety of seafood is sold in Lau Fau Shan, it has developed into a tourist attraction.

午餐 Lunch



鄧族圍村特色傳統盆菜 Traditional Poon Choi of Tang's Village

*粵語導遊服務
Tour guide service in Cantonese

活動日期 Event Date	11 / 03 / 2018 (星期日 Sunday)
費用 Fee	住戶 \$190 / 位 Person 大小同價 Flat Rate
截止日期 Deadline	22 / 02 / 2018 (星期四 Thursday)
名額 Capacity	58人 Person
集合時間及地點 Assembly Time & Point	08:45 am 於會所一樓大堂集合 1/F Country Club Royale Lobby at 08:45 am
解散時間及地點 Dismissal Time & Point	05:30pm 返回聚龍居解散 Return to Parc Royale and dismiss at 05:30pm
報名方法 Enrollment	請攜同智能住戶証到會所一樓接待處報名，費用請以現金繳付，名額有限，先到先得。 Please register at 1/F Reception of Country Club Royale with Resident Smart Card and please pay by cash. First-come first-served.